
                                                    Den Helder, 19 juni 2023 

Schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders van Den 

Helder 

 

 

Geachte college 

 

Naar aanleiding van veel vragen en opmerkingen van bewoners en omwonende in 

de Schooten, het volgende; 

Bij de vijver van het Heiligharn is sinds kort verstopt tussen het groen een bordje 

geplaatst " blauwalg, contact met vijverwater vermijden". Verder is er nergens het 

water volgend een ander bord te vinden. Ook is er geen sprake van de vermeende 

blauwalg in het water. 

Toch wordt op onverklaarbare wijze de fontein op het Heiligharn niet in gebruik 

genomen. 

 

 



Pas geleden stond er een berichtje in de krant. De fontein in de vijver Heiligharn 

wordt niet geplaatst omdat er "blauwalg" in het water zit?    2 zomers geleden werd er 

een extra pomp bijgezet, toen was er echt blauwalg. Er moest extra zuurstof in t 

water gepompt worden.  

Omdat er maar 1 verstopt bord staat, zie je kinderen met een roeibootje aankomen, 

die dan weer gewaarschuwd worden door omwonende en teleurgesteld 

rechtsomkeer maken. Vissers zitten er ook dagelijks, bij de steigers en het plateau 

staat ook geen waarschuwing, daarom hebben wij de hierna volgende vragen voor u; 

 

• Bent u het met ons eens dat er nog geen enkel moment sprake is geweest 

van blauwalg deze zomer? 

• Bent u het met ons eens dat als er werkelijk blauwalg in het water zou zitten, 

dit ene bordje wel heel erg mager zou zijn? 

• Bent u het met ons eens dat beweging en beluchting van water cruciaal is 

voor de verbetering van de waterkwaliteit en dat dit bijdraagt aan een betere 

biologische afbraak van organische stoffen in het water èn verbetert de 

zuurstofhuishouding? 

• Bent u op de hoogte van het feit dat deskundigen aangeven dat beluchting en 

een fontein bijdraagt tot het tegengaan van blauwalg? 

• Bent u het met ons eens dat de fontein en beluchting ook uitgezet kunnen 

worden als de eerste tekenen van blauwalg geconstateerd wordt? 

• Bent u bereid de fontein en de beluchting weer terug te plaatsen en in werking 

te laten stellen, of zijn er andere redenen dat deze zijn uitgezet? 

Namens de fractie van de Stadspartij Den Helder. 

Nadine Gatowinas.                                                                                                  

Harrie van Dongen 

 


